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Wywiad z Igorem Kopalą z klasy 1g, którego można śmiało nazwać prawdziwym sportowcem.
Ten krótki wywiad tylko tego dowodzi. To zadziwiające jak wielu ciekawych ludzi można poznać
w zwykłym liceum. Igor uprawia ciekawą, choć mało znaną dyscyplinę -  skok wzwyż. Szczerze
mówiąc, pewnie każdy z nas wie o co chodzi, ale tak naprawdę to prawdziwych pasjonatów
trzeba szukać ze świecą w dłoni. Zapraszam na  wywiad:      

 - Dlaczego ten sport?
Igor -Nie jest to sport popularny, ale jestem indywidualistą i dobrze się w nim czuję. Po prostu
lubię polegać na sobie. Nikt mnie nie zmuszał, wybrałem sam.
 - Kto Cię zainspirował, jak to się zaczęło?
Igor - W głównej mierze był to przypadek, skok wzwyż zaproponował mi trener.
 - Twój sportowy idol?
Igor-  Mutas Essa Bershin
- Twoje sukcesy?
Igor- 2 miejsce na Mistrzostwach Polski Młodzików  oraz 5 miejsce na Mistrzostwach Europy do
lat 17.
)- Jak godzisz to ze szkołą?
Igor - Teraz nie mam już z tym problemu.  Nauczyłem się żyć tym schematem, robię to
automatycznie i myślę, że udaje mi się to pogodzić.
-    Dziękuję i życzę sukcesów.

  

  

Patryk Ziarko

 1 / 1


